
Verslag openbare vergadering

Maandag 12 juni 2023 in Nieuw Unicum
Aanwezig; Friso van Marion, Ineke van der Aar, Beatrijs Aukema, Simone van Dam, Cecilia Gurdun
Kollerics, Karin Keur, Martine Joustra, Jaap Koper, Henry van Furstenberg, Maria Heijne, Mariska van
Huissteden, Sonja Koper.
Afwezig: Imca Drommel, Cees Roos, Marc Vooges.

1. Opening en Vaststellen Agenda.
- Cees Roos zal vanwege zijn gezondheid niet meer deelnemen aan de Adviesraad
- Over het Breed Offensief heeft de Adviesraad in haar reactie laten weten dat ze

hiervoor waardering heeft. De Verordening biedt genoeg rechtsbescherming.
Tenslotte kan het handelen van het college goed getoetst worden door de rechter.

- Bij het cliënttevredenheidsonderzoek WMO 2022 is de vraag over onafhankelijke
Cliëntondersteuning niet goed geformuleerd. Het gaat erom of cliënten vinden
dat ze de juiste informatie krijgen over de WMO.

2. Wijziging Verordening Maatschappelijke Ontwikkeling
Bodil Robbe, juridisch adviseur MO Zandvoort en Haarlem

Het is ingewikkeld om nu al te reageren. In de vergadering van 11 september plannen
we een mondelinge vragenronde op basis van een stuk dat tijdens het reces wordt
toegestuurd. De leden van de Adviesraad verwachten dat ze dan na twee weken
advies kunnen uitbrengen.

3. Samen Zandvoort (opdracht SWT en aanvullende ondersteuning
Pluspunt en partners) de adviesraad bijpraten over de stand van
zaken start implementatiefase.
Door Judith den Hartogh (Programmamanager MO), Remco Wijnia
(bestuurder, directeur Pluspunt), Wethouder Gert Jan Bluijs is bij dit
agendapunt aanwezig.
Zie PowerPoint Presentatie: “Wegwijz Zandvoort.” Bijlage 1.

4. Concept verslag vergadering 8 mei 2023.
1 wijziging: Martine meldt dat ten aanzien van het leerlingenvervoer de wethouder
heeft toegezegd dat de school één aanvraag kan doen voor de groep van 4-12 jaar en
één aanvraag voor de groep van 12-18 jaar. Ambtenaren geven aan dat het elk jaar
opnieuw aangevraagd moet worden. Verder worden de notulen goedgekeurd

5. Stand van zaken werving voorzitter
Er kon gereageerd worden op de advertentie tot 25 mei 2023.
Er zijn 6 reacties binnen gekomen. Er zijn 3 mensen uitgenodigd. Er is met twee
kandidaten een gesprek gevoerd.  De sollicitatiecommissie heeft een gesprek met de
derde persoon gepland.



6. Rondvraag
- Er heeft een overleg plaats gevonden tussen ambtenaren van de Afdeling Jeugd

en leden van de Adviesraad en de Participatieraad.
- Er zijn werkgroepen gevormd op de implementatie van de inkoop Jeugd vorm te

geven.
- Er komt een nieuw Uitvoeringsprogramma preventief jeugdbeleid voor

Zandvoort.
- Zodra de nieuwe voorzitter er is zal er gezamenlijk over een

opleidingsprogramma nagedacht gaan worden.
- Martine Joustra is als directeur van de van Voorthuijsenschool uitgenodigd voor

een reis naar IJsland.
De reis had twee doelen. Er is gekeken naar Passend Onderwijs. In IJsland gaan
alle leerlingen naar een reguliere school. In de klas komt er extra ondersteuning.
Er zijn dus geen speciale scholen voor leerlingen met een beperking of leerlingen
die bijvoorbeeld gedragsproblemen hebben.
Ook is er gekeken naar de resultaten van het IJslandse preventie model. Ze
rapporteert daar kort over en wijst erop dat het IJslands model nu 20 jaar
toegepast wordt in IJsland. Dit model is ingevoerd omdat toentertijd de IJslandse
jeugd het ongelukkigst was van Europa.
Bij model wordt aan alle kinderen tot 18 sport en spel na schooltijd aangeboden.
Kinderen gaan vanaf 1 jaar bijna fulltime naar de opvang.
Maar er wordt ook veel van ouders verwacht en de rest van de samenleving. Zo
mogen kinderen tot 12 jaar na 20.00 niet meer op straat zijn. Ouders worden
geacht met hun kinderen aan tafel te eten en tijd door te brengen.
Martine was onder de indruk van de resultaten.

Slot
- Friso memoreert dat dit de laatste vergadering onder zijn voorzitterschap is. Hij

bedankt de vertrekkende leden voor hun inzet en noemt hun inbreng bepalend
voor waar de Adviesraad nu staat.


